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Vragen van GroenLinks aan het College van Burgemeester en Wethouders voor het 
vragenkwartier van de raadsvergadering van 31 augustus 2009 . 
 
Onderwerp: 
Het saneren van het parkeerterrein in de Californiestraat  en de gevolgen hiervan 
voor de bomen staande bij de Diaconiestraat/Californiestraat. 
 
Burgemeester en Wethouders hebben op 24 maart 2009 een kapvergunning 
verleend voor het kappen van twee elzen, twee esdoorns en twee populieren 
staande op de locatie Californiestraat. 
Deze kap was  nodig i.v.m. de bouwplannen op deze plek. 
Deze bouwplannen zijn uitgesteld, wat de urgentie voor het kappen van de bomen 
ongedaan maakt. 
 
Buurtbewoners hebben bezwaar gemaakt tegen de kapvergunning en dit bezwaar is 
in de vergadering van de commissie voor bezwaarschriften behandeld op 25 juni 
2009. 
Het advies van deze commissie was; 
“ de betreffende bezwaarschriften ontvankelijk doch ongegrond te verklaren, met 
dien verstande dat aan de kapvergunning de voorwaarde wordt verbonden dat 
hiervan geen gebruik mag worden gemaakt hetzij totdat de bouwvergunning met 
betrekking tot van de woningen op het desbetreffende deel van de Californiestraat 
onherroepelijk is geworden, hetzij totdat de grond dient te worden gesaneerd in 
verband met asbest, waardoor de kap van de bomen noodzakelijk is”. 
 
Beide voorwaarden zijn op dit moment niet aan de orde! 

1. woningbouw is uitgesteld 
2. Het onderzoek van HB adviesbureau geeft aan dat de parkeerplaats 

Californiestraat de bovengrond “ten hoogste matig verontreinigd is met zink 
en minerale olie. Op basis van de beschikbare gegevens is geen sprake van 
een ernstige bodemverontreiniging. Een formele saneringsnoodzaak is 
derhalve niet aanwezig” 

Gezien bovenstaande ligt het  in de lijn dat van de kapvergunning  geen gebruik zal 
worden gemaakt! 
 
Nu de gemeente het parkeerterrein “versneld” gaat saneren i.v.m. subsidie van de 
provincie die de gemeente dreigt mis te lopen, rijst bij ons de vraag “wat gaat er met 
de bomen gebeuren?” 
 
Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Is het college met ons van mening dat er op dit moment geen reden is om 
van de kapvergunning gebruik te maken en zo het advies van de commissie 
bezwaarschriften gevolgd moet worden? 

2. Is het college met ons van mening dat “het beetje groen” dat we in het 
stadhart hebben moeten koesteren en daarom deze bomen, zeker voorlopig, 
gespaard moeten worden? 
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